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CUIDEM BCN A GRÀCIA 

CONSELL DE BARRI DE VILA DE GRÀCIA 

DISTRICTE DE GRÀCIA 

Data: 17/02/2022  Horari: 18:00 – 20:05 h 

Lloc: Seu del districte de Gràcia, sala de Plens (Plaça de la Vila, 2) 

Enllaç vídeo: Consell de Barri de la Vila de Gràcia, 17 de febrer de 2022 

ORDRE DEL DIA*: 

1. Punt Informatiu 

2. Punt deliberatiu: Cuidem Barcelona, la nova contracta de neteja. 

3. Torn obert de preguntes 

4. Prevenció d’incendis domèstics 

5. Afectació per obres a l’L5 del metro 

6. Torn obert de preguntes 

* Canvi a l’ordre del dia: va haver-hi dos torns oberts de preguntes, com a punt 3 i com a punt 

5 de la sessió. 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Eloi Badia (regidor de Gràcia), Montserrat Casamitjana (vicepresidenta), Jordi Farriol (conseller 

de barri de la Vila de Gràcia), Maria del Carmén Lleó (Junts per Catalunya), Guillem Roma 

(Esquerra Republicana), Mercè Saltor (PSC) Jordi Raboso (director de serveis de llicències i 

espai públic), Rufino García (gerent de Gràcia) i online , Jordi Daura (Valents), Arturo Carrasco 

(Ciutadans) 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT: 

Laura Reñaga i Eduard Moreno 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

7 persones presencialment i 10 connectades online 

Entitats presents: Plataforma Joànic, AFA Escola Patronat Domènech, Lluïsos de Gràcia  

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant a la neteja i la recollida de residus: 

 Les voreres són molt estretes i els contenidors ocupen molt d’espai. 

 Es mostra preocupació per l’augment de contenidors. Augmentar el nombre de 

contenidors augmentarà les olors, el soroll i la brutícia als carrers. 

https://youtu.be/hBja-aPsFEM
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 Des de Lluïsos de Gràcia es mostra preocupació per les entitats grans i col·lectius com 

les escoles si s’implanta la recollida porta a porta al barri. S’hi generen molts residus i 

veuen difícil adaptar el sistema en aquests casos.  

 Les pintades a les façanes són un problema greu  que generen sensació de brutícia i 

malestar al barri, es fa un esforç econòmic per part del veïnat i no serveix de res. És 

necessari no només netejar sinó buscar solucions perquè es deixin de produir. 

 Petició online: incrementar la neteja del carrer de Puigmartí, i voltants, com ara 

carrers de Torrijos i Quevedo (enllaç). 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

 A Gràcia hi ha poques localitzacions per col·locar contenidors, per això s’han dissenyat 

uns contenidors més estrets. 

 Els nous camions són elèctrics i faran menys soroll. 

 S’augmentarà la freqüència de recollida de brossa per tal de mantenir els carrers nets. 

 Ara per ara no està contemplat implantar la recollida porta a porta, requereix d’un 

procés complex amb molta implicació ciutadana. Als barris on està implantada, per als 

col·lectius que generen gran quantitat de residus s’ha estudiat cas per cas. 

 L’Ajuntament pot augmentar el pressupost per a pintades, però no és una solució, ja 

que aquestes es reprodueixen ràpidament. S’ha de fomentar el civisme al barri.  

 La Guàrdia Urbana duu a terme actuacions per vigilar que no es facin pintades, és 

molt difícil perquè han de veure la infracció per poder prendre mesures.  

 El regidor comenta la diferència entre la neteja de les façanes i persianes de locals que 

són privats, de la neteja dels elements patrimonials que és més complicada i 

requereix d’informes previs sobre com es farà la neteja d’aquest espai. 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el 23 de febrer una passejada 

amb ciutadania que s’iniciarà a la Plaça de la Vila, 2 a les 18.00 h per continuar proposant 

millores sobre el manteniment de l'espai públic. 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrivilagracia/f/2645/proposals/31024

